

DOI: 10.18572/2500-0349-2021-1-8-10

## **Чем примечательна правовая работа в Совете муниципальных образований: опыт Самарской области**

**Славецкий Дмитрий Валерьевич**, исполнительный директор ассоциации «Совет муниципальных образований Самарской области», награжден почетным знаком Самарской Губернской Думы «За заслуги в законотворчестве», кандидат юридических наук  
slavetsky\_sgd@mail.ru

В материале представлена информация об опыте правовой работы Совета муниципальных образований Самарской области по защите интересов муниципальных образований.

**Ключевые слова:** правовая работа, совет муниципальных образований, муниципальные образования, защита интересов, состояние местного самоуправления.

### **Remarkable Features of the Legal Work in the Council of Municipal Structures: Experience of the Samara Region**

**Slavetskiy Dmitriy V.**, Chief Executive Officer of the Association The Council of Municipal Structures of the Samara Region, Awarded with a Badge of Honor of the Samara Regional Duma 'For Merits in Law Making Activities', PhD (Law)

The publication presents the information on the practical legal experience of the Council of Municipal Structures of the Samara Region aimed at protection of interests of municipal structures.

**Keywords:** legal work, council of municipal structures, municipal structures, protection of interests, status of local self-government.